
ZAPISNIK 

SA 1. REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE 
SAMOBORSKOG ŠPORTSKOG SAVEZA 2017. 

1. redovna sjednica Skupštine Samoborskog športskog saveza održana je 04. travnja 2017. 
godine u 19,00 sati, u prostorijama predvorja Sportske dvorane Samobor, Andrije Hebranga 26a. 

Sjednici su bili nazočni predstavnici Skupštine SŠS-a: 

 

R.B. ČLANICA SKUPŠTINE PREDSTAVNIK POTPIS 

1. Atletski klub Samobor 2007. Gordana Kosmat  

2. Brdsko biciklistički klub Šišmiš Luka Čanak  

3. DŠR Šport za sve Ivica Bezjak  

4. Gimnastički klub Samobor Martina Bublić  

5. HPD Japetić  Antun Pavlin  

6. Judo klub Samobor Josip Šančić  

7. Judo klub Profectus Samobor Damir Frlić  

8. Karate klub Bregana Goran Romić  

9. Karate klub Samobor Davor Cipek  

10. Karate klub Mladost Liljana Šurbek Bošnjak Vladimir Belak 

11. Košarkaški klub Samobor Miro Kelečić  

12. Kickboxing klub „TNT“ Samobor Marko Šintić  

13. Motocross klub TRP Marović Dragutin Marović  

14. Nogometni klub Bregana Renato Tančak  

15. Nogometni klub Galgovo Damir Žitković  

16. Nogometni klub Klokočevac Ilija Rimac  

17. Nogometni klub Samobor Krešimir Jelić  

18. Nogometni klub Samoborski Otok Zdravko Šprajc  

19. Nogometni klub Rakov Potok Krunoslav Grubiša  

20. Nogometni klub Zrinski Mladen Vlahović  

21. Odbojkaški klub Samobor Domagoj Krnić  
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22. Orijentacijski klub Japetić Franjo Budi  

23. Rukometni klub Rudar Dario Gaća  

24. Rukometni klub Mladost 09 Andreja Ternjej  

25. STKI „Samobor i Sv. Nedjelja“ Viktor Jozić Danko Klasan 

26. Streličarski klub Samobor Lana Koller Fundelić  

27. Stolnoteniski klub Samobor Krunoslav Znika Tomislav Glad 

28. Šahovski klub Samobor Žarko Adamek Damir Mihalinec 

29. Školski športski savez Samobora i SN Saša Kolman  

30. Športski auto klub Samobor Antun Laušin  

31. Športski plesni klub Samobor Anita Matijaščić  

32. Športsko ribolovno društvo Samobor Dražen Martić  

33. Taekwondo klub Samobor Boris Makarun  

34. Teniski klub Samobor 1890 Vlado Bašić  

35. Ustanova Sportski objekti Samobor Vladimir Čerkez  

36. Ženski rukometni klub Samobor Hrvoje Frankić  

 

Ostali nazočni: 

1. Grad Samobor – Zamjenica Gradonačelnika    Sanja Horvat Iveković 
2. Grad Samobor – Upravni odjel za društvene djelatnosti  Juro Horvat 
3. Radio Samobor        Edi Kirshenheuter 
4. Glasnik Samobora i Svete Nedelje    Mirjana Konosić 
5. Tajnica Samoborskog športskog saveza    Marijana Radek 

     

U radno predsjedništvo po prijedlogu Mire Kelečića jednoglasno su izabrani  Davor Cipek i 
Dragutin Marović. Sjednicom je predsjedavao predsjednik Miro Kelečić. 

Zapisnik na sjednici vodila je Marijana Radek. 

Nakon pozdrava članovima Skupštine nazočnima na 1. redovnoj sjednici Skupštine, 
predsjednik Miro Kelečić predložio je predstavnicima u Skupštini izbor Komisije za verifikaciju 
mandata. 
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Javnim glasovanjem jednoglasno je usvojena odluka o izboru Komisije za verifikaciju mandata u 
sastavu: 

 

1. Dario Gaća – Rukometni klub Rudar – predsjednik komisije 

2. Martina Bublić – GK Samobor 

3. Damir Žitković  – NK Galgovo 

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno za ovjerovitelje zapisnika ove 1. redovne 
Skupštine Samoborskog športskog saveza izabrali: Vladimir Čerkez – (Ustanova SOS Samobor) i 
Hrvoje Frankić (ŽRK Samobor). 

Nakon stanke, u kojoj su članovi Komisije za verifikaciju mandata izvršili uvid u evidencijske 
listiće nazočnih i drugu priloženu potrebnu dokumentaciju, podnijeli su izvješće Skupštini, te 
konstatirali da od ukupno 36 članova Skupštine Samoborskog športskog saveza, predstavnike 
na 1. redovnoj sjednici Skupštine imaju 35 članova Samoborskog športskog saveza.  

Zamjenske predstavnike za 1. redovnu sjednicu Skupštine odredile su sljedeće članice 
Samoborskog športskog saveza: 

- Umjesto Viktora Jozića predstavnik STKI Synergia Samoborje Danko Klasan 
- Umjesto Žarka Adameka predstavnik ŠK Samobor je Damir Mihalinec 
- Umjesto Ljiljane Bošnjak predstavnik KK Mladost je Vladimir Belak 
- Umjesto Krunoslava Znike predstavnik STK Samobor je Tomislav Glad  

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem donijeli jednoglasnu odluku kojom prihvaćaju 
navedene zamjenske predstavnike članova Skupštine na 1. redovnoj sjednici Skupštine 
Samoborskog športskog saveza u 2017.  

Ukupno je navedeno 35 glasova od mogućih 36 glasova. 

Slijedom navedenog konstatira se da na 1. redovnoj sjednici Skupštine SŠS-a u 2017. 
prisustvuje dovoljan broj članova s pravom glasa za donošenje pravovaljanih odluka. 

Za donošenje pravovaljanih odluka potrebna je većina glasova nazočnih predstavnika članova 
Skupštine SŠS-a, što znači 18 glasova od ukupno nazočnih 35 glasova. 

Članovi Skupštine SŠS-a javnim su glasovanjem, jednoglasno, prihvatili izvješće Komisije za 
verifikaciju mandata koji je podnio gosp. Dario Gaća. 

Nakon izvješća Komisije za verifikaciju mandata, predsjednik Miro Kelečić predložio je članovima 
Skupštine SŠS-a dnevni red sjednice kako je predloženo u pozivu za sjednicu. 
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D N E V N I   R E D: 

 
 

1. Otvaranje skupštine i izbor radnih tijela 

 Radnog predsjedništva 

 Verifikacijske komisije 

 Zapisničara 

 Dva ovjerovitelja zapisnika 

2. Izvješće Komisije za verifikaciju mandata 

3. Verifikacija zapisnika s 2. redovne sjednice Skupštine Samoborskog športskog saveza 
održane 29. prosinca 2016. godine. 

4. Izvješća o radu Samoborskog športskog saveza u 2016. godini 

 Izvješće o izvršenju sportskog programa i plana sredstava za sufinanciranje javnih 
potreba u sportu grada Samobora s naslova SŠS-a za 2016. godinu 

 Izvješće Nadzornog odbora 
 
5. Donošenje Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora u 2017. godini  

6. Pitanja, prijedlozi i ostale informacije. 

 

Članovi Skupštine SŠS-a  za rad na 1. redovnoj sjednici Skupštine u 2017. jednoglasno su javnim 
glasovanjem prihvatili dnevni red kako je predloženo u pozivu. 

Točke 1. i 2. iz predloženog dnevnog reda u pozivu, 1. redovne sjednice Skupštine Samoborskog 
športskog saveza u 2017. već su prema unaprijed navedenom odrađene, te dalje slijedi tijek 
sjednice. 

 

Ad 3. 

Predsjednik gosp. Miro Kelečić je naveo da pod točkom 3. dnevnog reda potrebno je verificirati 
zapisnik  s 2. redovne sjednice Skupštine Samoborskog športskog saveza održane 29. prosinca 
2016. godine. 

Članovi Skupštine jednoglasno su, javnim glasovanjem, donijeli odluku o verifikaciji zapisnika sa 
sjednice Skupštine Samoborskog športskog saveza održane 29. prosinca 2016. godine prema 
tekstu priloženom u materijalima za 1. redovnu sjednicu Skupštine Samoborskog športskog 
saveza u 2017. godini. 
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Ad 4. 

Predsjednik Miro Kelečić je naveo kako je izvješće o izvršenju športskog programa i plana 
sredstava za sufinanciranje javnih potreba u športu grada Samobora s naslova SŠS-a za 2016. 
godinu dano je u pisanom obliku svim članovima Skupštine SŠS-a. 

Samoborski športski savez objedinjuje u organizirani sustav 66 sportskih udruga u 40 sportova i 
Ustanovu SOS „Sportski objekti Samobor“.  38 sportskih udruga su članice Samoborskog 
športskog saveza koje participiraju u Programu Javnih potreba u sportu za 2016. te udovoljavaju 
kriterijima vrednovanja programa, a 28 članica udruga su pridružene članice Saveza koje se 
nalaze izvan Programa Javnih potreba u sportu u 2016. godini. 
 
 

Prema evidenciji Samoborskog sportskog saveza u Samoboru je registrirano  3498 aktivnih 
članova koji se članovi u udrugama koje participiraju u Programu JP u sportu Grada Samobora. 
Ukupno se među tih 38 udruga nalazi 2002 registrirana sportaša, 838 članova sportskih škola i 
neregistriranih članova te je 588 članova udruga koji se nalaze u vijećima, pridruženi članovi i sl. 
 U realizaciju programa uključeno je 110 trenera. Od njih je zaposleno 13 na ugovoru o radu, 51 
na ugovor o djelu ili treniranju, a 45 je volontera. 
Sportska djelatnost ostvaruje se na 20 gradskih sportskih objekata. Pored toga, u programu 
sudjeluje velik broj neregistriranih sportaša u sportskim školama, rekreativaca te školska mladež 
u školskim sportskim društvima. 

 Kelečić je posebno izdvojio vrhunske rezultate samoborskih sportaša ostvarene u protekloj 
godini, Ane Lenard, Helene Vuković, Rukometnog kluba Rudar, Filipa Turka, Matije Razuma, 
Edina Halilovića, Mirje Pavić, Orijentacijskog kluba Japetić, Pavla Jozića, samoborskog školskog 
sporta te sportaša veterana, Antuna Laušina i Dragutina Marovića.  

U opsežnom izvješću predsjednik Saveza Miro Kelečić je izdvojio najbitnije. Istaknuo je da je 
ulaganje u razvoj mladih sportaša i unapređenje dosegnute sportske kvalitete u pogledu uvjeta 
za odvijanje sportskih aktivnosti i postizanje sportskih rezultata osnovna orijentacija 
Samoborskog sportskog saveza. 

Na kraju je predsjednik Saveza zaključio da se iz godine u godinu povećava broj naših sportaša, 

pa tako sada imamo i novoformiranu žensku košarkašku ekipu u gradu, a odbojkaši se uključuju 

u natjecateljski sustav. Svim udrugama zahvalio je na sudjelovanju u humanitarnoj akciji potkraj 

2016. godine u kojoj su pokazali svoje veliko sportsko srce za potrebite pomoći u hrani i higijeni. 

Samoborski sportaši u ovoj godini mogu računati na 5,8 milijuna kuna koliko se iz gradskog 

proračuna izdvaja za sportske aktivnosti. Najviše od toga, gotovo 4 milijuna kuna otpada na 

treninge i natjecanja sportaša, a po 300-tinjak tisuća kuna izdvaja se za funkcioniranje Saveza, 

sportske priredbe, učenički sport i specifične programe. 
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Potom je predsjednik govorio o zdravstvenim pregledima sportaša koji su provedeni dvaput u 
protekloj godini, pokroviteljskom praćenju i suorganizaciji mnogih manifestacija, najvažnijim 
rezultatima samoborskog sporta u 2016. godini, učeničkom sportu. 

Tajnica Samoborskog sportskog saveza Marijana Radek  pozvala je predstavnike klubova da joj 
se slobodno obrate imaju li kakve probleme. 

Nakon podrobnog iznošenja programskog izvješća slijedilo je izvješće Nadzornog odbora kojeg je 
iznio Predsjednik Nadzornog odbora SŠS-a  gosp. Vladimir Šujster. 

Nakon izvješća predsjednik otvara raspravu. 

Za raspravu se nije javio niti jedan član Skupštine pa Predsjednik stavlja na glasanje usvajanje 
Programskog izvješća, financijskog izvješća i izvješća Nadzornog odbora SŠS za 2016 godinu. 

Sva izvješća su usvojena sa jednoglasno. 
 

Ad. 5. 
 
Pod točkom 5. dnevog reda usvajala se raspodjela sredstava unutar Programa javnih potreba u 
sportu Grada Samobora u 2017. godini  

Predsjednik je kratko obrazložio izmjene i promjene u Programu te podnio plan raspodjele 
sredstava gdje navodi da u Program trening i natjecanja sportaša ulazi Judo klub Profectus te 
najveća povećanja sredstava su kod RK Rudar radi ulaska u Premijer ligu te kod OK Samobor gdje 
su povećana sredstva na troškovima dvorane kako bi se omogućio razvoj ženske odbojke u 
Gradu. 

Kickboxing klub TNT Samobor je prebačen u specifične programe, a u  specifične programe ulazi 
Konjički klub Mirnovec. 

 Svi članovi skupštine su dobili materijale koje su  mogli razmotriti te Predsjednik otvara 
raspravu. Nitko od skupštinara se nije javio za riječ. 
Nakon rasprave raspodjela i Program javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2017. godinu  
usvojen je jednoglasno. 

 
Ad. 6. 

 
U točki razno Predsjednik  Samoborskog športskog saveza Miro Kelečić zaključio je da je ova 
godina bila iznimno uspješna za samoborski sport, a istaknuo je i dvije nedavne masovne akcije, 
“Noćnu utrku Grada Samobora” koja je vraćena na Trg i u centar grada, “Velika srca trče”, ali i 
“Sportsko srce Samobora”. 
 
Skupštinare je pozdravila u ime Grada i gradonačelnika gosp. Kreše Beljaka gradski resorni 
zamjenica gradonačelnika gđa. Sanja Horvat Iveković koja je zahvalila sportskim radnicima koji 
ulažu trud u uključivanje mladih u sport. Istaknula je da će se Grad i dalje brinuti o osiguravanju 
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uvjeta svima za bavljanje sportom. Čestitala je svim sportašima na uspjesima koje su ostvarili u 
2017. godini. 
 
Gosp. Kelečić je poželio svima sve najbolje u daljnjem radu I ostvarenju sportskih rezultata. 
 
Sjednica je završena u 19,45 sati. 
 
Zapisnik je pohranjen u arhivi tajništva Samoborskog športskog saveza. 
 

 

 

    Zapisničar:         Predsjednik: 
 

Marijana Radek, dipl.oec.      Miro Kelečić 
 
 

 
 
 

Ovjerovitelji zapisnika: 
 

1. Hrvoje Frankić   __________________ 
 

   2. Vladimir Čerkez   __________________ 
 
 

 

 

 


